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FESTA MAJOR DE LA CREUETA
Els passats dies 11, 12, 13 ,1 4  ¡ 15d'agost, 

el poblé de La Creueta, va celebrar la tradi
cional Festa Major. Una testa senzilla, pero 
amb un programa molt atapeVt d'actes per a 
totes les edats.

Una de les activitats programades per a la quitxalla.

Hem de ressaltar que al programar la Festa 
M ajor, es va teñ ir cura de que els actes 
organitzats fossin del grat de tothom. Per aixó, 
cal destacar entre aquests actes, la sessió de 
cinem a al carrer, patrocinada pel nostre 
A juntam ent, una tirada local al plat, aud ic ió  de 
Sardanes, Havaneres, Sessions de Ball per a totes les 
edats, Cursa de cotxes, Fútbol, i jocs per a la mainada. 
També, i com ja és habitual en el darrer dia de la Festa, 
es va ter el tradicional sopar de germanor, molt supe
rior a altres anys. Va acompanyar a aquesta agradable 
vetllada, en Jordi i Punt, amb una selecció de balIs de 
totes les époques.

En resum, va èsser una Festa d'amistat, d'alegria i 
molta gresca, que serveix encara que sigui per un cop 
a l'any, per a retrobar-nos tots els veTns, familiars i 
forasters, en aquests dies tan senyalats.

Actualment, la Junta de l'Associació de Vei'ns, ja 
està treballanten la Festa Major de l'any vinent, perqué 
continui' essent Huida coni sempre, i si pot ser, més 
participativa.

I per últim, posar en coneixement de tothom, que 
l'Associació de Vei'ns de La Creueta ha posat a la ven
da en diferentsestabliments del municipi, participacions 
de la Lotería Nacional de Nadal, el número és el 
1 9 .8 8 7 . Tam bé es poden a d q u ir ir  aqüestes 
participacions a través deis membres de la Junta.

La Junta de l'Associació de Vei'ns de La Creueta

De nou, la Junta de l'Associació de Vei'ns 
de La Creueta, ha estat l'encarregada de pro
gramar, un any més, aquesta Festa tan estima
da pels vilatans de La Creueta.

CRUÍLLA
Felicitem-nos !!
D intre de pocs mesos se'ns hauran acabat els 

problèmes de transit a la cruïlla de la benzinera.
Els tècnics del Departament de Carreteres de la 

Generalitat han posat en funcionament tota la seva 
matèria gris i ens obsequien amb una soluciô que és la 
més cara, la que fa més mal d 'ulls i la que destrossa 
més terreny de totes les possibles.

Els regidors del nostre ajuntament, tant els del PSC 
com els de C iU , han defensat reiteradament que el 
m illo r  séria  co n stru ir-h i una rotonda i, tam bé 
reiteradament, se'ls ha dit que res de res.

No se'ls ha ocorregut, com a minim, comparar les 
dues possibilitats? Des del punt de vista écologie i 
mediambiental, és molt m illor la proposta presentada 
per l'Ajuntament; des del punt de vista économie se- 
gur que també. I des del punt de vista de seguretat vial? 
Les dades estadistiques diuen que tant de perill hi ha 
en unes com en les altres.

Si s'han equivocat... tranquils, no passa res, tothom 
la pot pifiar. Ara, només els savis rectifiquen els seus 
errors.

Caries Serra

El Celrè, 13


